
 
 
 
 
 
 
 
   
Beograd, 22.06.2011. godine        
 
Zapisnik sa 33. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana u Zrenjaninu 

sa početkom u 10:00 časova 
 
Sednici Predsedništva su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Ž. Trajković, R. Baltić, Z. 
Sinđić, I. Frgić, G. Dedić, Z. Balint, Z. Mijić, M. Kecman i D. Vulešević. 
Sednici su još prisustvovali: M. Dokmanac, U. Jovanović, D. Perović i M. Jelić. 
 
Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći 
 

D N E V N I   R E D 
 
1.  Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 32. sednice Predsedništva Rvačkog saveza 
Srbije., 
 
2.  Informacija o učešću naših reprezentativnih selekcija na međunarodnim 
takmičenjima: 
- Mediteranske igre u Crnoj Gori za seniore i seniorke u olimpijskim rvačkim 
disciplinama., 
- Prvenstvo Evrope u Ukrajini za seniore i seniorke u neolimpijskim rvačkim disciplinama., 
 
3.  Informacija kancelarije o preduzetim radnjama o daljem statusu trenera Paje 
Ivoševića u okviru Rvačkog saveza Srbije i donošenje odluke., 
 
4.  Donošenje odluke o stipendiranju članova reperezentacije koji nisu u sistemu 
stipendiranja od strane Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije., 
 
5.  Donošenje odluke o imenovanju tehničkog organizatora Prvenstva Evrope za 
seniore u martu 2012. godine., 
 
6.  Razno. 
 
Predloženi dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Pre početka zvaničnog dela rada Predsedništva, Ž. Trajković je pohvalio izuzetno dobru 
organizaciju prvenstva Evrope za juniore koje se upravo tog dana završavalo. U prilog tome 
govore i čestitke najviših predstavnika iz zemlje i inostranstva. 
 
1.  Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 32. sednice Predsedništva Rvačkog saveza 
Srbije., 
Zapisnik sa 32. sednice predsedništva RSS usvojen je bez dopuna. 
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2.  Informacija o učešću naših reprezentativnih selekcija na međunarodnim 
takmičenjima: 
- Mediteranske igre u Crnoj Gori za seniore i seniorke u olimpijskim rvačkim 
disciplinama., 
- Prvenstvo Evrope u Ukrajini za seniore i seniorke u neolimpijskim rvačkim disciplinama., 
 
- Izveštaj o učešću seniorske reprezentacije Srbije na Prvenstvu Evrope u Ukrajini za 
neolimpijske discipline ukratko je obrazložio M. Jelić. Naročito je istaknuta uloga Saveza u cilju 
pomoći oko organizacije odlaska i učešća članova naše reprezentacije na ovom velikom 
takmičenju. Takođe, postignuti sportski rezultat je svakako vredan pažnje i u cilju je 
popularizacije ovih rvačkih neolimpijskih disciplina, ali i rvačkog saveza Srbije. 
- Izveštaj sa Mediteranskih igara u Budvi obrazložio je R. Baltić koji je istakao i dobre, ali i loše 
stvari koje su se tamo dešavale, a u vezi su sa nastupom naše reprezentacije na ovom takmičenju. 
Dobre stvari su odličan rezultat koje su naše selekcije postigle, a loše stvari su ponašanje 
pojedinaca koje šteti ugledu Saveza. Tu se misli na Dalibora Perovića koji je bez ičijeg 
odobrenja i saglasnosti poveo 3 takmičarke i pokušao da ih, na silu, prijavi za takmičenje. 
Mišljenja je da se svakoj samovolji mora stati na put i da Savez mora da radi po propisima. 
- G. Kasum je rekao da su deca iz Beograda i iz centralne Srbije zapostavljena i da ovo 
takmičenje u Budvi t,o na najbolji način, potvrđuje. Mišljenja je da se oni koji rade moraju 
stimulisati, a ne da im se zabranjuje nastup. Predsedništvo radi po principu jednoumlja i utisak je 
da je to demonstracija moći iz jednog centra i od jednog čoveka. Stručna komisija praktično ne 
postoji, jer odluke donosi samo jedan čovek koji ne konsultuje ostale članove komisije. Onda se 
postavlja pitanje daljeg smisla opstanka i rada tih komisija koje moraju da rade kako im se kaže. 
- D. Perović je rekao da ovo što se dešavalo u Budvi nije greška struke, nego je to što je učinjeno 
zla namera pojedinaca. Devojke koje su bile na spisku RSS nisu nastupale na takmičenjima od 
2007. godine, a one koje je on vodio su u takmičarskom pogonu u poslednjih 5 godina. D. 
Perović negira da je bilo kojim postupkom osramotio grb Srbije i da to nikada ne bi uradio. 
- Ž. Trajković je, na kraju diskusije, rekao da nikakvog teritorijalnog zapostavljanja u smislu 
odabira sportista koji će nastupati na takmičenjima nema. Sportisti koji su članovi 
reprezentativnih selekcija su tu samo na osnovu rezultata i procene Stručne komisije.  
Predsedništvo je usvojilo izveštaje sa Mediteranskih igara u Budvi i sa prvenstva Evrope u 
Ukrajini. 
 
3.  Informacija kancelarije o preduzetim radnjama o daljem statusu trenera Paje 
Ivoševića u okviru Rvačkog saveza Srbije i donošenje odluke., 
 
M. Jelić je izvestio o svim preduzetim radnjama u smislu donošenja rešenja o raskidu ugovora o 
radu na relaciji RSS - Pajo Ivošević, u skladu sa odlukom Predsedništva RSS sa prethodne 
sednice. S tim u vezi, Predsedništvo je donelo odluku da se Paji Ivoševiću isplati plata za juni 
2011. godine i otpremnina u skladu sa Zakonom o radu, a raskid ugovora o radu Paje Ivoševića 
sa Rvačkim savezom Srbije je zaključno sa 30.06.2011. godine. 
Na zahtev Mladena Kecmana, Predsedništvo je donelo i odluku da se njegovo prethodno rešenje 
o raskidu radnog odnosa preformuliše u smislu da se proglašava tehnološkim viškom i da se 
odriče prava na otpremninu od strane Rvačkog saveza Srbije. 
 
4.  Donošenje odluke o stipendiranju članova reperezentacije koji nisu u sistemu 
stipendiranja od strane Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije., 
 
Ž. Trajković je rekao da je interes Saveza da finansijski pomogne sportiste koji nisu ispunili 
kriterijume da se nađu na spisku stipendista Ministarstva omladine i sporta, a svojim rezultatima, 
odnosom prema radu i perspektivi - to zaslužuju. U skladu sa tim, Stručni štab je predložio da na 



 
spisku budu: Dejan Franjković, Miloš Spasić, Roland Bin, Viktor Nemeš i Mate Nemeš. Visina 
stipendije iznosi 20.000,00 dinara počev od januara 2011. godine.  
Predsedništvo je jednoglasno usvojilo ovaj predlog.  
U okviru ove tačke dnevnog reda, Predsedništvo je donelo odluku o finansiranju 8 (osam) 
klubova - njihovih treenera - koji su u pionirsko-kadetskoj konkurenciji postigli najbolje 
rezultate. Finansiranje počinje od 01.07.2011. godine u visini od 15.000,00 dinara. Klubovi su 
dužni da kancelariji Saveza 5 (pet) dana od dana uplate sredstava dostave fotokopije izvoda na 
kojima se vidi da je novac uplaćen na tekući račun njihovih trenera. Klubovi koji to ne urade - 
gube pravo na ova finansijska sredstva. Takođe, treneri su u obavezi da kancelariji Saveza 
dostave plan i program rada isključivo sa pionirsko-kadetskim selekcijama. 
 
5.  Donošenje odluke o imenovanju tehničkog organizatora Prvenstva Evrope za 
seniore u martu 2012. godine., 
 
- Ž. Trajković je ukratko obrazložio značaj ovog takmičenja kako za naš Savez tako i za 
Republiku Srbiju i rekao da smo dobili podršku Olimpijskog komiteta Srbije i Sportskog saveza 
Srbije i da je Ministarka omladine i sporta g-đa Snežana Samardžić-Marković prihvatila da bude 
predsednik Organizacionog odbora prvenstva Evrope za seniore/ke u martu 2012. godine. 
- M. Kecman je rekao da ima izvanredne kontakte u strukturama gradskih vlasti Beograda i 
istakao da se tu poštuje hijerarhija. Organizacija prvenstva Evrope za seniore pripada gradu 
Beogradu i ako Rvački savez Beograda ne bude dobio organizaciju ovog takmičenja onda 
sredstva koja gradski sekretarijat bude uplatio na račun Rvačkog saveza Beograda neće biti 
uplaćena jednom klubu i to i ne želimo da uradimo. Pored toga, u ranijem periodu Rvački savez 
Beograda nije raspolagao sa jakom kadrovskom strukturom koja bi mogla da iznese ovo 
takmičenje. Sada se to promenilo i zato je Rvački savez Beograda konkurisao za organizaciju 
ovog takmičenja. 
- R. Baltić je istakao da je organizacija prvenstva Evrope u Zrenjaninu za juniore reper svima 
nama kako treba organizovati svako naredno takmičenje. Reagujući na izjavu M. Kecmana rekao 
je da je snaga grada Beograda i Rvačkog saveza Beograda nesporna, ali da bi to bio presedan da 
taj Savez ne uplati sredstva nekom klubu koja su namenski opredeljena za organizaciju 
takmičenja. 
- D. Vulešević je rekao da je organizacija prvenstva Evrope za juniore u Zrenjaninu protekla na 
najvišem mogućem nivou i da nije bilo apsolutno nikakvih problema. Takođe, istakao je da je 
Predsedništvo, do sada, radilo autonomno i donosilo odluke samo snagom argumenata. Nije 
dobro minirati konkurenciju u cilju ličnih interesa. 
- G. Kasum je, pored ostalog, rekao da su članovi Predsedništva na ovaj sastanak došli sa već 
spremnom odlukom. Što se tiče sredstava koje daje grad Beograd - ta sredstva se daju za razvoj 
sporta i svih klubova, a ne samo jednog. RK "Partizan" iz Beograda je dugi niz godina dobijao 
organizaciju najvećih takmičenja i na taj način unapredio svoj klub i organizaciono i finansijski. 
To isto žele i drugi klubovi, ali ne mogu jer ne dobijaju šansu. Najprirodnije bi bilo da ovo 
takmičenje organizuje Rvački savez Beograda zajdeno sa Rvačkim klubom "Partizan" koji je i 
član tog Saveza. 
- Ž. Trajković je rekao da je nosilac organizacije svih velikih takmičenja Rvački savez Srbije, a 
ne pojedinci. Naš osnovni interes je vrhunska organizacija, popularizacija Republike Srbije, 
rvanja i Rvačkog saveza Srbije, kao i prihod od ovog takmičenja. Njegovo stanovište je da 
nosioci organizacije jedne ovako velike manifestacije, moraju biti oni koji su se svojim 
organizacionim sposobnostima dokazali. 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je glasanjem: 7 za, 1 uzdržan i 1 protiv donelo odluku 
da tehnički organizator prvenstva Evrope, Beograd, 06-12.03.2011.g., za seniore u sve tri 
olimpijske discipline bude Rvački klub "Partizan" iz Beograda. 
R. Baltić se, u ime Rvačkog kluba "Partizan" iz Beograda, zahvalio na ukazanom poverenju. 



 
 
6.  Razno. 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Predsedništvo je donelo sledeće odluke: 
 
- Po okončanju međunarodnog kadetskog turnira "Refik Memišević" u Subotici, Rvački savez 
Srbije će finansijski pomoći Rvački klub "Spartak" iz Subotice u cilju pokrivanja troškova 
boravka za članove rvačkih reprezentacija: Slovenije, Mađarske, Hrvatske i Rumunije. Ovo je iz 
razloga saradnje koju naš Savez ima sa navedenim Savezima., 
- Predlog R. Baltića da se imenuje jedan čovek koji će biti zadužen za sve olimpijske discipline 
do Londona 2012. godine nije usvojen. 
- Z. Balint je obavestio da sastanak Liga odbora I RLS nije uspeo i predložio je da se sledeći 
održi u Kanjiži - što je i usvojeno. Liga će se održati u 10 (deset) težinskih kategorija. Takođe, 
M. Kecman će dostaviti predlog za organizaciju I RLS za 2011. godine. 
 
 
 Predsedništvo je završilo sa radom u 12:30 časova. 
 
 
 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
 
        Zapisnik vodio:               Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar             Željko Trajković, predsednik 
 


